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Q RVS en maatwerk hoe per instelling VPH

oppakken

• Ik ben het helemaal eens dat het nu tijd wordt voor de

menselijke en sociale kant van het leven van mensen in

verpleeghuizen

Ik vind het alleen niet verstandig om de bezoekregeling

ineens volledig los te laten Het is belangrijk dat een

versoepeling in kleine voorzichtige stapjes gebeurt met

strikte randvoorwaarden

Ik heb daarom overlegd met de sector en een klankbord

groep met vertegenwoordigers van de sector

wetenschappers ethici en vertegenwoordigers van

bewoners en naasten

Dat heeft geleid tot een gezamenlijk voorstel dat is

voorgelegd aan het OMT

• Op basis van dit kader gaan 25 instellingen vooruit leren

met de aangepaste bezoekregeling

• In de volgende fase zal worden opgeschaald naar meer

verpleeghuizen
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